

陳樹渠紀念中學 2024-2025 年度新生入學須知

敬啟者：所有被取錄入讀本校之新生，必須注意下列事項：

1. 繳交費用：

本校為直接資助非牟利學校，被取錄的學生須於註冊時按入讀級別繳費作留位之用。該款項將於開學後撥作特定用途。註冊手續一經辦妥，所有已繳付的費用概不退還。有關收費價目，請參閱背頁《新生註冊 收費一覽表》。

2. 學費自動轉賬：

請家長參考樣本之指示，小心填妥「直接付款授權書」，連同任何香港註冊銀行的戶口存摺或月結單影印本，於辦理註冊手續後五天內交回本校總務處辦理。

3. 課本：

- 家長可自行前往任何書局購買課本。
- 本校鼓勵環保，家長可選擇購買舊書，惟版本必須與書單上一致，而作業簿則必須購買全新本。

4. 獎助學金：

陳樹渠獎學金	<ul style="list-style-type: none">用以表揚品學兼優的學生，由校長、主任及老師推薦。
陳樹渠助學金	<ul style="list-style-type: none">家境清貧的學生均可申請，校方參考「學生資助辦事處」的評估方法（包括家庭入息限額等），以決定資助資格及幅度（「1/5 減免」至「全免」）；特殊情況，則酌情處理。詳情及「申請表」請參閱 9 月上旬的學校通告及本校網頁。申請時段由 9 月至 12 月，有特殊情況可隨時與學校聯絡。

詳請可參閱本校網頁（www.cskms.edu.hk）或致電 23800241 查詢。

5. 編班結果：

本校將在 8 月 1 日（星期四） 公佈編班結果，學生可致電回校查詢。

6. 開課日期：

9 月 2 日（星期一） 是 2024 - 2025 年度的開課日，上課時間為 上午 9 時 至 中午 12 時。學生須穿著整齊夏季校服於上午 8 時 45 分到校，並帶備個人八達通卡及書寫文具。

7. 正式上課日：

9 月 3 日（星期二） 是正式上課日，上課時間為 上午 8 時 10 分 至 下午 3 時 25 分，學生應按時間表帶備書簿及文具上課。

若 貴家長對上述事項有疑問，請與校務處聯絡（電話: 2380 0241）或電郵 csk@cskms.edu.hk。

此致
各位家長



招祥麒
校長 招祥麒博士

2024 年 6 月 24 日

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S24/25-002

Date: 24 June 2024

To: Parents

Points to Note for New Students (2024-2025)

All newly admitted students should note the following.

1. Payment

CSKMS is a non-profit Direct Subsidy Scheme school. Upon admission, a payment is required at registration as a confirmation of enrollment. The fee will be used for specific purposes as classes begin. Once the registration is completed, the fee submitted is non-refundable. Please turn overleaf and read the list of charged items.

2. Automatic transfer of tuition fee

Parents are asked to fill in the "Direct Debit Authorization Form" according to the instructions in the example. The completed form, together with the photocopy of the bankbook or bank statement of any registered bank account in Hong Kong, should be submitted to the General Office of our school within 5 days after the registration is completed.

3. Textbooks

- Parents may purchase textbooks from any bookstores.
- While the school supports environmental protection through the use of second-hand textbooks, students must use the same edition of textbooks as specified in the textbook list. Also, it is a must to use new workbooks.

4. Scholarship and Tuition Fee Remission Scheme

Scholarship	<ul style="list-style-type: none">• To commend students with outstanding academic performance and meritorious conduct, as recommended by Principal, masters or teachers.
Tuition Fee Remission	<ul style="list-style-type: none">• Students with financial needs may apply for tuition fee remission. When assessing the eligibility and deciding on the amount of subsidy (from 20% to full remission), the school makes reference to the assessment scheme deployed by Student Finance Office, including the upper limit of household income. Special consideration would be given to applications from students with special/ urgent financial needs.• For details and the application form, please refer to the relevant circular distributed in early September and the school website.• Applications are received from September to December. For special cases, students may contact the school for assistance.

For details, please refer to the school website (www.cskms.edu.hk) or contact the school at 23800241.

5. Class Enrollment Results

The results of class enrollment will be announced on 1 August (Thursday). To check the results, students may call back to school.

6. The first School day

Classes will begin on 2 September (Monday) for the academic year of 2024-2025. Classes are from 9:00 am to 12:00 pm. Students can arrive school at 8:45am in proper summer school uniform, and bring their registered Octopus card and some stationery.

7. Term Commencement

Classes will start at 8:10 am and end at 3:25 pm on 3 September (Tuesday). Students should bring books and stationery to class according to the timetable.

If you have any enquiries, please contact the school office at 2380 0241 or email to csk@cskms.edu.hk. Thank you for your attention.



A handwritten signature in black ink, appearing to read "Chiu Cheung Ki".

Dr. Chiu Cheung Ki
Principal

新生註冊 收費一覽表
List of Fees for Student Registration

收費項目 Charged Items	2024 – 2025年度Academic Year 2024 – 2025
	中六 S.6
註冊費 Registration Fee 將於9月份學費中扣除，請參閱學費一覽表 The fee will be deducted from tuition fee of September. Details of tuition fee are shown below.	\$800
學生手冊 Student Handbook	\$0 (支出由學校支付)
學生證 Student Handbook	\$0 (支出由家教會支付)
電子學習檔案系統個人戶口 Personal Account for E-learning File System	\$60
學生會年費(\$10) Annual Fees for Student Association (\$10)	\$10
畢業生袍、畢業生集體照片、畢業特刊及校友會永久會員費 Graduation Gown, Photo of Graduates, Graduation Booklet, Alumni Association Permanent Membership Fee	\$150
合共 Total	\$1020

2024-2025 學費 Tuition Fee for the Academic Year 2024-2025

中六 S.6	\$6,000	分6期繳交 (9月至2月) 9月：\$800 10月至2月：\$1040 Six installments (September to February) September: \$800 October to February: \$1040
--------	---------	---

陳樹渠紀念中學
2024-2025 學年校服

供應商：華濃制服校服公司

地址：九龍長沙灣道 40 號恆滿樓地下(太子站 E 出口轉左) 電話：2749 9932

Supplier：Wafung Uniform Company

Address：G/F, Hang Moon Building, 40 Cheung Sha Wan Road, Prince Edward, Kowloon Contact No.：2749 9932

冬季校服 Winter Uniform

1.	男生白色風壓領長袖襯衫 Boys' white long-sleeved shirt	尺碼 Measurements	13	13½	14	14½	15	15½	16
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$62	\$66	\$70	\$73	\$73	\$75	\$75
2.	男生炭灰色絨西褲 Boys' charcoal velvet trousers	尺碼 Measurements	33	34	35	36	37	38	39
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$110	\$114	\$118	\$123	\$123	\$125	\$125
3.	男生炭灰色校褸連可拆式黑色抓毛背心 Boys' charcoal blazer with detachable fleece vest	尺碼 Measurements	44	46	48	50			
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$450	\$460	\$470	\$475			
4.	校呔 School tie	價目(港幣) Price (HK\$)	\$26						
5.	校徽(長袖恤衫用) School badge (for long-sleeved shirt)		\$6						
6.	女生藍底白領長袖襯衫 Girls' blue long-sleeved blouse with white collar	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$66	\$69	\$72	\$75	\$78		
7.	女生炭灰色絨裙(連內裡) Girls' charcoal velvet dress (with inner lining)	尺碼 Measurements	24	26	28	30	32		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$115	\$120	\$120	\$125	\$125		
8.	深藍 V 領背心毛衣 Dark blue v-neck woolen vest	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40	42	44
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$120	\$125	\$130	\$135	\$135	\$140	\$140
9.	深藍 V 領長袖毛衣 Dark blue v-neck long-sleeved woolen pullover	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40	42	44
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$150	\$155	\$160	\$165	\$165	\$170	\$170
10.	深藍開胸扣鈕長袖毛衣 Dark blue cardigan	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40	42	44
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$160	\$165	\$170	\$175	\$175	\$180	\$180
11.	黑色夾棉大褸 Black quilted jacket	尺碼 Measurements	38	40	42	44	46		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$220	\$230	\$240	\$250	\$260		
12.	黑色頸巾 Black scarf	價目(港幣) Price (HK\$)	\$40						

夏季校服 Summer Uniform

13.	男生藍網點短袖襯衫 Boys' white short-sleeved shirt	尺碼 Measurements	13	13½	14	14½	15	15½	16
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$62	\$66	\$70	\$73	\$73	\$75	\$75
14.	男生白色的確涼西褲 Boys' white trousers	尺碼 Measurements	33	34	35	36	37	38	39
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$95	\$100	\$105	\$110	\$110	\$115	\$115
15.	女生白色連身裙(連內裡) Girls' white dress (with inner lining)	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40	42	
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$110	\$115	\$115	\$120	\$120	\$120	
16.	女生膠皮帶 Girls' plastic belt	價目(港幣) Price (HK\$)	\$30						

運動服 Sports Uniform

17.	運動外套 Sports jacket	尺碼 Measurements	34	36	38	40	42		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$115	\$120	\$120	\$125	\$125		
18.	運動長褲 Sports trousers	尺碼 Measurements	34	36	38	40	42		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$100	\$105	\$105	\$110	\$110		
19.	短袖 T 恤 Short-sleeved T-shirt	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40	42	
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$53	\$57	\$61	\$61	\$63	\$63	
20.	運動短褲 Sports shorts	尺碼 Measurements	32	34	36	38	40		
		價目(港幣) Price (HK\$)	\$57	\$61	\$61	\$63	\$63		

備註：
Remarks：
1. 如訂購上述尺碼以外或修改尺寸(裁碼)，每件附加費港幣 30 元至 50 元。
For those sizes not listed above or if any alteration is needed, HK\$30 – HK\$50 will be charged on each request.
2. 因門市未必齊備各尺碼的現貨，敬希預早訂造校服。
Due to limited stock in the retail shop, please place your order as soon as possible.